
Skipiste Nieuwegein      Nieuwegein, 22 maart 2023  

 

Geachte raadsleden, 

Op 28 maart bent u door de gemeente Utrecht uitgenodigd om kennis te nemen en vragen te stellen 

over het recreatiegebied de Nedereindse plas.  

Laat ik beginnen met te vermelden dat wij blij zijn dat er naar vele jaren eindelijk iets te lijkt te 

gebeuren in dit gebied Nedereindse plas. Een gebied waar uw inwoners, en vele malen minder de 

inwoners van de gemeente Utrecht, gebruik van maken.  

Derhalve is het ook van groot belang goed geïnformeerd te zijn over de mogelijke ontwikkelingen. En 

raad u dan ook aan 28 maart de bijeenkomst bij te wonen.  

Ondanks mijn positieve begin zet ik wel enkele kanttekeningen bij de ontwikkelingen. En zonder 

teveel “oude koeien uit de sloot te halen”, attendeer ik met name de raadsleden van de gemeente 

Nieuwegein op het verleden. Immers was dit gebied tot 2001 gemeente Nieuwegein. Destijds is de 

polder Rijnenburg inclusief Nedereindse plas over gegaan naar de gemeente Utrecht teneinde 

woningen te realiseren. Ik hoef u niet te vertellen wat de huidige status is van de woningbouw in 

Rijnenburg. Daar bent u vast al van de op de hoogte.  

In 2001 is de polder overgegaan en lag er een opdracht/toezegging onder van de gemeente Utrecht 

de Nedereindse plas te saneren en geschikt te maken voor zwemrecreatie. Dit heeft de gemeente 

echter verzuimd uit te voeren met als resultaat geen zwemrecreatie voor uw inwoners. Wij 

betreuren dit ten zeerste. Het bij uw college nagaan onder welke voorwaarden destijds dit gebied is 

overgedragen zou u kunnen helpen de juiste keuzes te maken in uw reactie/zienswijze richting de 

gemeente Utrecht.  

Sinds 1994 is Skipiste Nieuwegein een begrip in de regio en hebben reeds vele gebruik gemaakt van 

onze faciliteiten. Niet alleen om te skiën of snowboarden maar juist ook om te recreëren. We hebben 

de laatste jaren al veel geïnvesteerd in de toegankelijkheid en faciliteiten zoals ruimere 

openingstijden van de horeca en een vrij toegankelijke speeltuin voor de kinderen. Wij zijn bereid 

nog meer te betekenen voor het gebied. Al in 2018 hebben we ideeën gepresenteerd voor meer 

recreatieve activiteiten. We hebben onder andere ideeën over een survival parcours, outdoor 

activiteiten en zelfs een ZIP-line van 300 meter over de plas, waarin onder andere een uitzichtpunt 

gecreëerd kan worden. Maar ook kansen voor waterrecreatie zoals kanoën en zeilen. Ook zien wij 

meer kansen voor verblijfmogelijkheden zoals een terras aan het water en een vergaderboot op het 

water. Deze plannen zijn ook gedeeld met de gemeente Utrecht en het recreatieschap. Ondanks 

meerdere verzoeken medewerking aan deze uitbreidingen te geven zijn we in al die jaren nog niet 

verder gekomen.  

We betreuren dat al jaren beloofd wordt dat er nu echt iets gaat veranderen, dat we betrokken 

worden bij de plannen en dat wij onze kansen mogen gaan benutten. Echter zijn wij slechts matig 

geïnformeerd, laat staan betrokken bij de plannen. Wij zien graag dat dit gaat veranderen en niet een 

plan van de tekentafel zonder betrokkenheid van de grootste gebruiker/pachter van het gebied door 

de gemeente Utrecht zal worden bepaald. 

Daarnaast heeft er in 2021 een onderzoek plaatsgevonden naar de wensen van de bezoekers. Daarin 

komen meerdere aspecten zoals hierboven benoemd naar voren. Maar ook zaken die bezoekers niet 

wenselijk achten voor het gebied. 
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Tijdens de bijeenkomst van 28 maart zal er naar alle waarschijnlijkheid een plan worden 

gepresenteerd die dan ook niet in lijn is met dit door de gemeente Utrecht uitgevoerd onderzoek 

naar de wensen van uw inwoners m.b.t. de Nedereindse plas.  

Met name het plaatsen van zonnepanelen op de plas. Uit het onderzoek blijkt dat bijna 90% van de 

participanten aangeeft dat zonnepanelen NIET thuis horen op de plas.  

 

Naast het feit dat het ten koste zal gaan van de biodiversiteit en ook van een rustplaats van 

trekvogels zal dit ook negatieve effecten hebben op de exploitatie van Skipiste Nieuwegein. Onder 

andere door reflectie van de panelen en de beleving van het nu prachtige uitzicht. 

 

Ook zal dit de mogelijkheden van eventuele oppervlakte waterrecreatie beperken. Uit onderzoek 

blijkt dat het water van de Nedereindse plas uitermate schoon is. Echter is de bodem waar het euvel 

in zit. Met enkele simpele maatregelen is een op en -afstap plaats voor waterrecreatie te realiseren 

zoals kanoën en zeilen.  

Nogmaals, wij zijn blij dat er beweging lijkt te komen. Echter zouden wij aan u, raadsleden van 

Nieuwegein en IJsselstein, een dringend beroep willen doen kritisch te kijken naar de plannen van de 

gemeente Utrecht. Met name de mogelijk (onwenselijke) plaatsing van zonnepanelen op de plas 

maar ook het laten liggen van kansen voor ontwikkeling van sportieve doorontwikkeling van huidige 

gebruikers verdient uw aandacht.  

Vanzelfsprekend bent u van harte welkom bij ons om over dit onderwerp door te praten. Neem 

gerust contact op met ons via info@skipistenieuwegein.nl 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Skipiste Nieuwegein 




